C ancchur Lencranu

青春赠言录钢笔行书字帖

刘大卫书 李 庆 刘大卫译 上海人民美术出版社



青春赠言录 钢笔行书字帖

QINGCHUN ZENGYANLU

★汉英对照

刘大卫书 李 庆 刘大卫译

上海人民美术出版社

(沪) 新登字 102号

青春贈言录钢笔行书字帖 刘大卫 书 李 庆 刘大卫 译 责任编辑:丁国联 封面设计:王 俭 上海人民美术出版社出版发行 (上海长乐路 672 弄 33 号) 全国新华书店经销 上海师范大学印刷厂印刷 开本 787×960 1/32 印张 5.5 1992 年 7 月第 1 版 1992 年 7 月第 1 次印刷 印数 00,001-10,000 ISBN7-5322-1173-8/J・1108

定价:3。20元

前言

當您打開這本精美的小册子,聆聽到的是青春的脚步聲,感受到的是和煦的春風,目睹到的是一片情誼濃濃的天地。這兒有擊友的惜別、同窗的勉勵,有對父母的感恩、師長的敬重,還有對朦朧情愛的細語和美好人生的憧憬……她是那麼的絢麗多采,又是那麼的淸新、誠擊。她像青山裏的一泓淸泉,又像星空中的一輪彎月,更像晴空里的一束陽光,撫慰、溫暖着你我的心。

每逢佳節,每當你念及親人、朋友時,都可擷取其中的一朶,奉獻給近在呎尺或遠在天涯的他或她。那瀟灑的筆迹、地道的英文,更會使你增添一份情誼和高雅。

本書的書寫者劉大衛先生是著名的鋼筆書 法家,他的行書師宗"二王",**飄逸瀟灑**,而又 不失豪放。

本書的英文由李慶、劉大衛翻譯,並經華 東師範大學英語系副教授余之先生審閱,在此 謹 致謝意!

目 錄

前言
1.朦朧篇(1)
2.敬師篇(27)
3. 父母篇(41)
4.畢業篇 (51)
5.祝福篇(63)
6.思念篇(95)
7.生日篇(107)
8.節日篇(125)
9.友誼篇(131)
0.理想篇(147)
1.哲理篇(159)

朦朧篇

我的成战斗已混入1选 满的月色,为游为画,如梦 热幻。

My feelings have dissolved in the dim moonlight which is like a poem, a picture, a dream or a fairytale.

这多多四溢的成果是我的心, 新生偏构画的楼中, 像只黄鹂满喝着小庭的, 生物, 生物, 生物,

This fragrant flower is my heart like a oriole, singing the serenade, soaring skywards in your picturesque dream.

记石将有多为政则他, 我的世界为寂寞, 我想告诉你心中的心秘客,就 —"我生私忘你。"

Being unaware of how long we haven't seen each other, I'm so lonely, and I want to tell you a secret—"I miss you".

有一条路边上的,我国思信接。起,展记游我啊,在进的梦中

I wish the long journey being connected by my affectional thinking may guide me into your dream without being noticed.

这一参有各分的故事, 思写特:她想醒。 于是遣风专打听遥远的朋友, 是否年安的者:

My lovesickness quietly remind me that it is a season with too many stories, so I ask the wind to inquire about the safty and well-being of the romote friend's.

淡江的路体, 淡江的野宫, 泥着上粒上淡江的四事, 鱼鹊后的心。

The light melody and delicate miss speaking one simple secret from another, that is my yearning heart.

是各样的能好,指引我们相识, 作于知道至生命的的遗里, 牵引的溶的原来处, 一么来情的心结。

What kind of fate has guided us to know each other. I knew in the end: the favorable turn in our life is the true feeling that links our two hearts.

即写像是一名游,四考性z地吟唱,石知石说又过了春夏林老。即这一考冷冽的凡里,却从第一份的2的情谁。

Yearning is like a poem, and we sing it all the seasons. Year in and year out quietly. But in this season of chilly winds, it blowed a deep friendship, giving us a warm feeling.

你是热情的紫针伤, 洛克投射生形的身上, 多此有性格狗, 形情感被你物的。

You are the passional ultraviolet rays irradiating me, though I feel a little bit painful, I 'm glad to be burned.

喜知做A, 怕z地传送, 形对修…… 时z的养怀, 潺沉积弱。

The gentle breeze quietly conveys my constant careness and deep blessing for yon.

我把甜美温馨的圆忆, 常列的新丽的绝本, 细许那美丽的经事..... 期待那甜蜜的明天。

I take the sweet and tender recollections of the past to you, my dazzling beauty, speaking the beautiful past softly and waiting the honey future eagerly.

部不起流言 相识并此偈然,和鬼禽侣, 廖伯的生活, 充满着幸福,欢笑和喜悦。

I am not cloud, to know each other is the fate instead of the chance, I hope your life will be full of happiness, joy and cherry. 为易有一个地方满溢着 温馨、美怀、你愿证与我携 手去谈:

If there is a place filled with warmness and careness, shall we go forward hand in hand?

生人生防止切矣徘徊, 生友淀贴上切矣脐弱, 把控机气好情俗好, 祇剧我们友谊长春。

Neither wander on the way of one's life nor hesitate on the way of friendship, seize the opportunity and prize our tate.

May our friendship remain evergreen.

彰美的尽信处制2的四亿, 彭群人的调起来替的友谊, 一声推2张温显美化的心。

The most beautiful yearning is the sweet recollection, the most drinkabe wine is the true friendship, a quiet blessing is the heart of careness.

我心之愿:一届友情记满心田, 二届欢乐长驻人团, 三属和你常公相见。

I have three wishes: one for our hearts be filled with friendship, two for our lives be full of happiness, and for seeing you constantly. 生这生命之私盛开的日子里, 让我坐生你的身边, 为你满写一省有春之歌, 歌里的有佛和这部和谜包的大概

At the time when the flowers of life are in full bloom, let me sit beside you and compose a song of youth for you in which there are only you and this fadeless land.

我把关怀海阙驰跃高街, 就里有我们是响响往事, 以及我对船泥上的尽会。

I set careness to music in which there are our beautiful past and my deep thinking of you.

我不明的什么是爱情, 乃想凝谜你的明眸; 我不3解本来怎的何, 一切都立静江初期待中。

Being unaware of love, the only thing is to gaze at your shining eyes;

Being unconscious of future, everything is in the quiet expectation.

沙尼亚美丽的新沙里元理性 即我都爱沙尼 一旦它的沧油湖州我的第二四 我海起3被爱我的解溺。

The wave is both beautiful and without ration, but I love waves. Once I am spattered with, I will be grateful because of being loved.